
 

Nuorisovaltuuston kokous    Pöytäkirja 

 

Aika: To 20.3.2025 klo 17.00 

Paikka:  Kankaanpään nuorisotilan kokoushuone 

 

Läsnä: Oula Vuorinen  puheenjohtaja 

 Nea Tuhkanen  

 Neea Lehikoinen 

 Topi Hietanen 

 Elsa Halmela 

 Anni Mäkitalo 

 Daniela Ström 

 Eetu Jokinen 

 Eevi Keskitalo 

 Jenny Ylikoski 

 Kasper Vienola 

 Pihla Sievi-Korte 

 Miro Pajamäki 

 Emilia Repo  sihteeri 

 Terhi Lehikoinen (nuorisopalvelut) 

 

Poissa:   - 

  

 

1. Kokouksen avaus 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 17.00. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

- Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Bingo-tilaisuuden kuulumiset 

- Tilaisuus oli su 16.3.2025 ja läsnä oli reilusti yli 30 henkilöä. Tilaisuus todettiin 

onnistuneeksi ja tykätyksi. 



4. Edellisen kokouksen jatkotehtävien läpikäyminen 

- Liikunnanohjaajille laitettu laitettu uudelleen viestiä (Miro ja Daniela) –> ei ole vastattu. 

- Kondomifirmoihin otettu uudelleen yhteyttä (Jenny ja Pihla) –> ei hoidettu, hoidetaan 

seuraavaan kokoukseen mennessä. 

- Discoon liittyvät valmistelut. -> Nea viestittää Sataedulle ja ala-asteen rehtoreille. 

Sataedu ei peri vuokraa, koska disco hoidetaan yhteistyönä. 

- Pohjanlinnan koululta tulee oppilaskunnan hallituksen järjestämä kioski. 

- Sataedulta tulee musiikkia ja ohjelmaa. 

- Discoon tulevan Kahootin tekevät Jenny ja Pihla. 

- Discoon tulevan limbon tekevät Miro, Daniela ja Anni. 

- Hörhiäisviikon telttavuokrakysely (Emilia ja Nea) -> lupakysely Hörhiäisviikon omasta 

teltasta nuorisolle lähetetään Ullamarja Kontiaiselle ja mikäli lupa tiedustelulle saadaan, 

niin tiedusteluja vuokrattavista teltoista aletaan tehdä.   

 

5. Tutustuttiin netissä erilaisiin vaihtoehtoihin piknik-pöytäsarjoista kummankin nuorisotilan piha-

alueelle. Päätettiin että käytetään perintövaroja pöytäryhmiin. 

- Ehdotamme lautakunnalle, että nuorisovaltuusto saa käyttää perintövaroja piknik 

kalusteiden hankintaan kummankin nuorisotilan piha-alueelle. Totesimme, että 

puistopuoli voisi ehdottaa millaisia kalusteita he toivoisivat laitettavan. Pitäisi olla 

kestäviä ja maahan hyvin kiinnitettäviä / valettavia, jotta ei olisi niin suurta ilkivallan 

mahdollisuutta. 

- Nuorisovaltuusto on yhteydessä Krista Mustaniemeen hinta-arviosta ja muista aiheeseen 

liittyvistä asioista. 

 

 

6. Muut asiat 

- Vuoden 2025 verokortit lähetetään Terhille, mikäli ei vielä hoidettu. 

 

7. Seuraava kokous 

 - Seuraava kokous pidetään to 17.4.2025 klo 17.30 Honkajoella. 

 

8. Kokouksen päättäminen 

 - Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.45 


